
OBEC DOLNÁ MARIKOVÁ

č. 5/2012                        Dolná Mariková 24.8.2012

                 Z Á P I S N I C A

napísaná v priebehu zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dolnej Marikovej
konaného dňa 24.8.2012 za prítomnosti poslancov:   MUDr. Andrej Rosík,
Ján Vlach, Ing. Anton Martikáň, Pavol Šujak,  Ing. Pavol Fico, František Čelko.

Neprítomní: Anton Lamoš, Milan Magát, Bc. Jozef Britvík  sa ospravedlnili.

Overovatelia: Ing. Anton Martikáň, MUDr. Andrej Rosík

                                    P R O G R A M

1. Kontrola uznesení
2. Správa hlavného kontrolóra 
3. Žiadosti, sťažnosti
4. Rôzne



                        K bodu 1 – kontrola uznesení
                        ------------------------------------  

Kontrolu uznesení prijatých na zasadnutí  OZ zo dňa 14.6.2012 predniesol starosta
obce. Ku kontrole neboli prijaté žiadne pripomienky.

                         K bodu 2 – správa  hl. kontrolóra
                         ----------------------------------------

Ing. Gachová, hl. kontrolór obce, predložila správu o činnosti a plán činnosti na II. polrok 

                         K bodu 3 – žiadosti, sťažnosti
                         ––––––––––––––––––––––––
1. Mgr. Dana Jurčíková , žiadosť o sprístupnenie cesty.  
2. Lucia Králiková, žiadosť o poskytnutie finančného príspevku.       
3. Jozef Žiačík a manželka Iveta, žiadosť o poskytnutie finančného príspevku. 
4. Odpredaj Obytného domu 479
5. Ing. Anton Martikáň -  pripomienka občanov  na p. Dušana Polníka, ktorý nie je
    doposiaľ napojený na kanalizáciu a na pani Málkovú, na vypúšťanie odpadu 
    priamo do cesty, kde ide spodná voda.

                          K bodu 4 – rôzne
                          –––––––––––––-
1. Oprava kotolne Domu kultúry.   
2. Slovenský pozemkový fond - majetkoprávne vysporiadanie- futbalové ihrisko.  
3. FC Maratón .   
4. Návrh poslanca F. Čelka na prijatie do zamestnania p. Rudolfa Pilára.  
5. Informácia starostu obce o Projekte „Kompostujeme, čo sa dá“.    
6. MUDr. Andrej Rosík - prechod cez cestu pri autobusovej zastávke Mlyn.
7. Ing. Pavol Fico – návrh, aby Urbár zabezpečil poriadok po výrube stromov v časti 
    Kohútovce - Uzkátlina
8. Informácia starostu obce o prevode Lesov do užívania obce.    

   K vyššie uvedenému bolo prijaté nasledovné uznesenie:    



                                    U z n e s e n i e  č. 5/2012
                 ––––––––––––––––––––-
1 B                         Obecné zastupiteľstvo
                                      b e r i e  na  v e d o m i e
                                      kontrolu uznesení prijatých na zasadnutí OZ zo
                                      dňa 14.6 2012  

2 B                          Obecné zastupiteľstvo
                                       b e r i e  na  v e d o m i e
                                       správu o činnosti hlavného kontrolóra obce 
                                       a plán činnosti hl. kontrolóra na II. polrok 2012

3 BC/1              Obecné zastupiteľstvo
                                        b e r i e  na  v e d o m i e
                                        žiadosť Mgr. Dany Jurčíkovej  o sprístupnenie cesty,
                                        u k l a d á
                                        stavebnej komisii obhliadku miesta

3 BH/2               Obecné zastupiteľstvo
                                         b e r i e  na  v e d o m i e
                                         žiadosť Lucie Králikovej o finančný príspevok na 
                                         kanalizačnú prípojku,
                                         s c h v a ľ u j e
                                         finančný príspevok vo výške 50 % nákladov na 
                                         spoločný rozvod a príspevok podľa  
                                         Uznesenia č. 7/2008
                                         zo dňa 19.9.2008  hlasovaním: z celkového 
                                         počtu 9-tich poslancov bolo prítomných 6, všetci boli
                                         za 

3 BH/3                Obecné zastupiteľstvo
                                          b e r i e  na  v e d o m i e
                                          žiadosť p. Jozefa Žiačika a manželky Ivety
                                          o finančný príspevok na kanalizačnú prípojku,
                                          s c h v a ľ u j e 
                                          finančný príspevok  vo výške 50 %  nákladov
                                          na spoločný rozvod a podľa Uznesenia č. 7/2008
                                          zo dňa 19.9.2008, nárok na príspevok na vlastnú
                                         domovú prípojku nevzniká, hlasovaním: z celkového 
                                          počtu 9-tich poslancov bolo prítomných 6, všetci 
                                          boli za



3  BHEG/4       Obecné zastupiteľstvo
                                             b e r i e   na  vedomie

1.)  Žiadosť Daniely Kavalčíkovej bytom Hatné  180 o odpredaj     
 nebytových priestorov v Obytnom dome s.č. 479

                                        2.)  Odstúpenie od dohody zo zasadnutia vlastníkov v Obytnom dome 
                                               s.č.  479 Renáty Hucanovej a manž. bytom Dolná Mariková 479
                      

3.)  Zápisnicu zo zasadnutia Spoločenstva vlastníkov Obytného domu 
       s.č.  479 zo dňa 27.7.2012, 

                                            

                                               k o n š t a t u j e ,

    a/    že odpredávaná nehnuteľnosť  v k.ú. Dolná Mariková, nebytové 
                                               priestory v Obytnom dome s.č. 479, na pozemku KNC 1950  
                                               sú evidované na liste vlastníctva Obce Dolná                            
                                               Mariková  v podiele 1/1, zapísané ako nebytový priestor č. 1,
                                               nebytový priestor č. 2 a garáž a prislúchajúci podiel na spoločných 
                                               častiach, zariadeniach a pozemku 
                                             
                                          b/ všetky priestory  prízemia Obytného domu 479 okrem garáže 
                                              v projektovej dokumentácii  označenej ako miestnosť 9 sú spoločné 
                                              nebytové priestory,
                                               miestnosť č. 7 (chodba s elektromerom) na 1. poschodí je spoločným

  priestorom, všetky ostatné miestnosti 1. poschodia sú nebytové 
                                               priestory vo vlastníctve obce
                                                                                     
                                         c/  Daniela Kavalčíková má uzatvorenú nájomnú zmluvu na dobu neurčitú 
                                              na nebytový priestor č. 2 a väčšinovú časť nebytového priestoru č.1
                                             
                                                                        
                                              s ch v a ľ u j e

                                             v zmysle zák. 138/1991 Zb. § 9a odst.8 písm. a,  odpredaj nehnuteľnosti 
                                             v k.ú. Dolná Mariková a to nebytového priestoru č. 1, nebytového 
                                             priestoru č. 2  v Obytnom dome s.č. 479 v celosti,  prislúchajúci  podiel 
                                             na spoločných častiach, spoločných  zariadeniach a pozemku parc. č. 
                                             KNC 1950 v podiele  26/160-in+36/160-in nájomcovi Daniele 
                                             Kavalčíkovej, bytom Hatné 180,

                                 cena bude  odsúhlasená na ďalšom  zasadnutí Obecného zastupiteľstva 
                                             podľa znaleckého posudku,  vypracovaného Ing. Plačkom v zmysle 
                                             zápisnice Spoločenstva vlastníkov bytov  z   27.7.2012 
                                             hlasovaním: z celkového počtu  9-tich poslancov bolo prítomných 6,
                                             všetci hlasovali za odpredaj

                                       



                               n e s ú h l a s í

                                           s odpredajom miestnosti v Obytnom dome s.č. 479 označenej 
                                           v projektovej dokumentácii ako miestnosť č. 1, Renáte Hucanovej 
                                           a manž. Petrovi z dôvodu, že miestnosť je len časťou nebytového 
                                           priestoru č. 1, zapísaný ako celok v Správe katastra v Pov. Bystrici
                                           a ktorý má v nájme /ako v bode c) tohto uznesenia  Daniela 
                                           Kavalčíková.
                                                          

                                hlasovaním : z celkového počtu  9-tich poslancov bolo prítomných 6,
                                           všetci hlasovali proti odpredaju

3 BD/5                  Obecné zastupiteľstvo
                                            b e r i e  na  v e d o m i e
                                            pripomienku  občanov na p. Dušana Polníka, ktorý sa
                                            doposiaľ nepripojil na kanalizáciu,
                                            pripomienku občanov na p. Málkovú, na vypúšťanie
                                            odpadu priamo do cesty, kde ide spodná voda
                                            s ú h l a s í,
                                            aby menovaní boli prizvaní na obecný úrad za účelom
                                            riešenia uvedených sťažností

4 H/1                          Obecné zastupiteľstvo
                                              s c h v a ľ u j e
                                              opravu kotolne /havarijný stav/
                                              v zmysle upraveného jestvujúceho projektu
                                              hlasovaním: z celkového počtu 9-tich poslancov
                                              bolo prítomných 6, všetci boli za

4 BD/2                     Obecné zastupiteľstvo
                                               b e r i e   na  v e d o m i e
                                               návrh Slovenského pozemkového fondu
                                               na majetkoprávne vysporiadanie futbalového
                                              ihriska
                                               s ú h l a s í
                                               aby starosta obce preveril možnosť odkúpenia 
                                               pozemku

4 B/3                            Obecné zastupiteľstvo
                                                b e r i e  na  v e d o m i e
                                                informáciu starostu o možnosti organizovania
                                                Cyklomaratónu Marikovskou dolinou
                                                v roku 2013



4 H/4                            Obecné zastupiteľstvo
                                                s c h v a ľ u j e
                                                návrh Františka Čelka, aby na miesto
                                                p. Štefana Barančíka, bol do zamestnania 
                                                na skúšobnú dobu prijatý pán Rudolf Pilar,
                                                hlasovaním: z celkového počtu 9-tich poslan-
                                                cov bolo prítomných 6, všetci hlasovali za
                                                

4 B/5                             Obecné zastupiteľstvo
                                                 b e r i e  na  v e d o m i e
                                                 informáciu starostu obce o Projekte
                                                „Kompostujeme, čo sa dá“

4 BD/6                        Obecné zastupiteľstvo
                                                  b e r i e  na  v e d o m i e
                                                  návrh MUDr. Andreja Rosíka
                                                  na vytvorenie prechodu cez cestu
                                                  pri zastávke Mlyn 
                                                  s ú h l a s í
                                                  aby starosta preveril možnosť osadenia
                                                  značky  zníženej rýchlosti /30 km/hod/

4 D/7                               Obecné zastupiteľstvo
                                                   s ú h a s í
                                                   s návrhom Ing. Pavla Ficu, aby Urbár
                                                   zabezpečil poriadok po výrube stromov
                                                   v časti Kohútovce – Ficovce

4 B/8                                Obecné zastupiteľstvo
                                                    b e r i e  na  v e d o m i e
                                                    informáciu starostu obce o priebehu prípravy
                                                    na vrátenie užívateľských práv k lesným pozem-
                                                    kom

                       
    Na záver starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.

Overovatelia:                                                              Za obecné zastupiteľstvo:
                                                                                    Ing. Peter Šujak, starosta

                                                                                
Zapísala:                                                                   
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